
 Protokoll från styrelsemöte i Botkyrka Ridsällskap 
 

Tid Tisdagen den 14 november 2023 kl.19.00 
Plats Vita Villan, Skrävsta Gård 
  
Närvarande Christer Silver Holmberg, Ordförande 

Kerstin Karlsson, Vice ordförande  
Kerstin Ångman, Ledamot, sekreterare 
Siw Andersson, Ledamot,  
Amanda Emanuelsson, Ledamot, sammankallande i TK 
Sandra Niva Kjellvinger, BRUSS-ledamot  
Sofia Törnqvist, 2:a suppleant 
Ulf Gunninger, 3:e suppleant  
Mischa Johansson, 4:e suppleant  
Ella Sennerö, BRUSS suppleant 
Linda Holmqvist , Verksamhetschef, adjungerad 
 

  
Frånvarande Åsa Edell, Ledamot  

Lotta Gill, 1:a suppleant 
 

23097 Mötets öppnande 
Ordförande Christer Silver Holmberg förklarade mötet öppnat klockan 19.05 

23098 Dagordningens fastställande 
Dagordningen fastställdes 

23099 Val av justeringsperson 
Styrelsen beslutade att utse Amanda Emanuelsson till justeringsperson.  

23100 Föregående protokoll 
Förklarades justerat och lades till handlingarna.                                                                                                                                          

23101 Skrivelser 
a) Sponsring kursavgift 

Sofia Cooper har anmält sig till Ridsportförbundets banbyggarkurs och ansöker om bidrag 
till denna från föreningen. BRS ger ibland bidrag till medlemmar för 
utbildning/fortbildning. Grundförutsättningarna för detta är att utbildningen avser 
kompetenser som föreningen har ett behov av och att medlemmen framöver förväntas 
att bidra till klubben med denna kompetens. Föreningen betalar däremot som regel inte 
ut bidrag till resor, kost eller logi. 
Styrelsen har beslutat att klubben bekostar kursavgiften (1500:-) för en 
banbyggarutbildning under förutsättning att Sofia utan kostnad ställer upp som 
banbyggare under minst två dagar. 
  

 

  



230102 Rapporter 

a) TK 

Amanda rapporterade 
Novemberhoppningen fungerade väl. Många positiva omdömen har inkommit. Dock 
fungerade Equipe inte problemfritt och utebanan var för blöt. 

Pay & Ride  och KM i dressyr 12/11  gick bra. 

Tävlingar som återstår är Decemberdressyren 24-25/11 och Pay & Jump med KM i 
hoppning 10/12. 

BRS kom tvåa i Allsvenskans div 2 dressyr för hästar. 

Lena och Ida kommer arrangera en grönt kort kurs. 

TK inbjuder till en Licensträff 2024 01 13. 

b) BRUS 

Sandra rapporterade 
Planering av Luciashowen den 9/12 pågår. 

Aktiviteter som genomförts är en tårtbakartävling och Halloweenövernattning med en 
uppskattad spökrunda.. 

En skötarkurs som gett många nya skötare är avslutad. 

Föräldrakursen är avslutad. 

Valberedningen arbetar för fullt. 

Försäljning av Bingolottos Julkalendrar pågår. 

c) Verksamhetsrapport 

Linda rapporterade. 
Prixie får fortsatt rehab. Starfire har gått omkull och är skadad. Bruno är halt. Flingan är 
under igångsättning. Benny är på väg att lämnas tillbaka. Falcon har haft kolik men är på 
väg in i verksamheten igen. 

Fyllnadsgraden i grupperna är bra. Få uppsägningar inför vårterminen har inkommit. 

Julkurserna släpps 14/11. 

Höstlovsaktiviteterna var fullbokade. 

2 är sjukskrivna i personalen. 

Terränghindren kommer tas bort när marken blir mer stabil. I nuläget är det för blött för 
att köra traktor i hagarna. 

Klubbkläderna fortsätter säljas. Nästa tillfälle blir under Decemberdressyren. 

David L och Emilie F-L kommer eventuellt arrangera en HLR kurs för våra medlemmar. 

Ponny och Stockholms cuperna pågår. 

Ridsportförbundet kommer använda lilla Ridhuset en söndag för kursen Ryttarutveckling.  

Ska cafeterian hållas öppen på kvällstid? Frågan diskuterades och skickas via Kerstin Å 
vidare till Cafeteriagruppen. 

Den 11/11 var det privathästägarmöte. 



Cirka 50 personer deltog i Ridsportförbundets värdegrundsutbildning. Önskvärt vore om 
fler vuxna hade deltagit, en uppföljning planeras. 

d) Ekonomi 
Linda gjorde en budgetgenomgång innan styrelsemötet.  

Resultatet följer i stort budget. Hösilage, torv och veterinärkostnader är högre än 
budgeterat. Likviditeten är bra. 

 

e) Verkställande utskott (VU)  
VU hade inget att rapportera. 

f) Personalutskott (PU)  
PU hade inget att rapportera. 

g) Kommunrelationer  
Kommunen erbjuder arbetskraft. Linda kommer delta i ett möte med kommunen för att 
få veta mer. 

h) Inträffade olyckor eller tillbud  
 

23103 Tävlingar 2024 

Beslut 
Styrelsen beslutade att godta tävlingsplanen för 2024. 

23104 Prislistan 

Beslut 
Styrelsen beslutade att anta prislistan med justeringarna att alla priser höjs med ca 5 % 
och att på vissa priser görs en praktisk avrundning. 

23103 Genomgång och uppdatering av åtgärdslistan 

23104 Utvärdering av mötet 

23105 Nästa möte 
Onsdagen den 13 december kl.19.00. Sofia fixar fika. 

23106 Avslutning 
Ordföranden avslutade mötet 21.22 

 

Skrävsta 2023-11-14 

 

 

Kerstin Ångman Christer Silver Holmberg Amanda Emanuelsson 
Sekreterare Ordförande Justeringsperson 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Bilaga 1 

Hej 

 

Jag är anmäld till Svenska Ridsportförbundets banbyggarutbildning den 9/12 i Malmö. 

Kursen kostar 1500kr, kostnad för en övernattning + resa tillkommer (2500kr), totalt ca 

4500kr 

 

Jag undrar om BRS kan sponsra kostnaden mot att jag åtar mig att vara banbyggare gratis 

på föreningens hemmatävlingar till motsvarande kostnad, eller om jag kan få ett mindre 

bidrag? 

 

Tacksam om detta kan tas upp på nästa styrelsemöte. 

 

Hälsningar, 

Sofia Cooper 

 


